
 

Møtereferat 
Møtet gjaldt Samarbeidsmøte 

Dato 2.06.25 kl.17.00-18.30 ( var ferdig kl.18.00)  

Sted Nedre Flatåsen barnehage 

Til stede Hilde Bekken, Ketil Lønnum, Lillian Maria Deol, Anders Neverdal Almvik, 
Guri Selvaag, Miran Voloder, Cecilie Bertzen Mauseth, Marianne Berg, 
Gunn Refseth og Marianne Kvarstad 

Forfall Anette Opstad 

Referent Gunn Haugen Refseth 

Kopi til Foreldre og ansatte 

 

Velkommen til Samarbeidsmøte, ut fra sakene kan hele møtet holdes felles. 

Sak 6/ 25. Godkjenning av møtereferat. 

Møtereferat godkjent. 

Sak 7/ 25. Godkjenning av møteinnkalling. 

Møteinnkalling godkjent, et par små eventuelt saker. 

Sak 8/ 25. Orientering om opptak, barnegrupper og personal i høsten 2025. 

På Øvre er alle plasser fylt opp. Kongla får 9 barn, hvorav to kommer fra Hvitkløver på Nedre. 
Bjørnehiet vil få 13 barn fordelt på 2, 3 og 4 år. På Snippen blir de 19 barn. Ansatt Beate Sandvoll 
går av med pensjon. Nytilsatt pedagog er Eva Hugnes, som gjør trønder av seg igjen etter noen år 
i Oslo. 

På Nedre vil vi igjen ha 14 småbarn på både Hvitkløver og Rødkløver. Her  er bemanningen 
styrket. Tjukkenget får 9 barn, Timotei og Selje er i dag på 18 barn, men kan ta inn 4 storbarn til. 
Friluft har 24 barn. Kommer det flyttende barn til Flatåsen i løpet av sommeren så er det  Selje 
eller Timotei som kan ta i mot flere barn.  

I inneværende uke har vi tilvenningsuke. Det betyr at barn og kjente voksne har sine dager på ny 
avdeling. Dette er en praksis som vi ser fungerer godt, og som gjør oppstart på ny gruppe i 
august tryggere for barna. 

sak 9/ 25. Evaluering av årets foreldredugnad. 

På Nedre ble dugnaden lagt til søndag 05.05. Da var det ingen ansatte som deltok. Oversikt på 
arbeidsoppgaver og utstyr ble noe mer forvirrende enn kanskje tidligere år. Så det er å foretrekke 
at noen ansatte er til stede. Hilde synes det var et godt oppmøte og Fau spanderte pizza på alle. 

https://docs.google.com/document/d/1i5nL42d91TBYRRMnm_84o9fsOFIxPHxW96ZZ0y9hr3Y/edit?tab=t.0#heading=h.qrxz3qla3sh6


 

De ansatte i barnehagen opplevde det ryddig og fint på uteområdet etter dugnaden og setter 
stor pris på hjelpen fra dugnadsgjengen. 

På Øvre var dugnaden 14.05. Stort oppmøte av barn og foreldre. Fau spandert pølse og kake. I 
tillegg var det lotteri med fine gevinster. Der ble det raket og kostet, samt snekret noen nye 
gjerder rundt beplantning. Fau og rep. fra barnehagen hadde et planleggingsmøte rundt bygging 
av gapahuk. Fau har penger som skal benyttes til dette formålet. En dugnadsgjeng skal etter 
hvert i gang med arbeidet.  

 

Sak 10/25. Åpningstid ved jul og påskedagene. Forslag om å ha åpent fra kl.8-16 for å få bedre 
bemanningstetthet. 

Vi ser at det er et økende antall barn som har behov for å benytte barnehagen i høytider. Det 
gjelder spesielt påsken. Vi har en turnus på avvikling av ferie for våre ansatte som innebærer fri 
annenhver jul og påske. For å få personalkabalen og for å ivareta tryggheten til barna vil det 
hjelpe om vi reduserer åpningstiden. Slik at vi, ved behov, kan ha åpent 8 - 16. Foreldrerep. sier 
det bør kunne meldes et behov til ledelsen om dette gjør det vanskelig for foreldre. 

Vi konkluderer med at dette er mulig, og at vi vurderer fra gang til gang det samlede behovet. 

Eventuelt: 

- Enhetsleder Marianne informerer om vedlikeholdet som skal utføres på Nedre i år. 
Oppstart i uke 28 med utskifting av fallsand under alle lekeapparat. Nå skal det legges et 
fast mykt dekke. Eller så skal det bli ny port ved hovedinngangen, det skal  dreneres foran 
småbarnsavdelingene  og nytt lekeapparat for de yngste skal monteres. Noe av arbeidet 
vil bli til  høsten og vi må gjøre sikkerhetstiltak for å skjerme barna. Tak på vognbod skal 
byttes. Innendørs er ventilasjonsanlegget oppgradert. 

- Samarbeidsutvalg  til høsten. Anette Opstad går ut, da hennes sønn begynner på skolen. 
De øvrige medlemmene stiller plassen sin åpen, om andre ønsker seg inn, men tar et år til 
om ingen andre melder seg. 

- Neste Su til høsten, etter foreldremøtene. 
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